
 

Arvoisa puheenjohtaja, valtuutetut, viranhaltijat ja muut kuulijat.  
Orimattilan leirikeskus Salusjärvellä on otettu käyttöön 60-luvun loppupuolella jolloin Orimattilan kaupunki 
on ostanut maat ja sinne rakennettiin leirikeskus. Paikka on palvellut myös kaupungin edustustiloina. Nyt 
lähes 60-vuotta myöhemmin ollaan tilanteessa jossa on päätettävä päättyykö yksi historian luku vai ei. 
Salusjärven leirikeskus ei fyysisesti palvele nykyisellään edustustilana. Leirikäyttö vaihtelee ja tilan 
varauskalenterissa on usein tyhjää.  
 
Onko vika ennemmän rakennuksen fyysisessä ilmeessä, hinnoittelussa vai miksi paikka ei ole haluttu 
vuokrakohde eikä oikeastaan meidän ylpeydenaihe. Kaikki meistä kuitenkin tietävät miten hieno ympäristö 
leirikeskuksessa on.  
 
Tässä aloitteessa esitetään leirikeskuksen tulevaisuuden kartoitusta. Millainen käyttö palvelisi 
kaupunkilaisia parhaiten ja miten leirikeskusta voisi tehokkaammin hyödyntää. Myös asukkaat tulisi 
osallistaa visiointiin ja vaihtoehtojen kartoitukseen.  
Tiukassa taloustilanteessa kartoitus olisi suotavaa tehdä omana työnään ja mahdollisesti hyödyntää 
oppilaitosyhteistyötä ideoinnin tukena.  
 
Luonto ja luonnon arvostus kasvaa. Siksi erilaisten vaihtoehtojen etsiminen on tärkeää ennenkuin päätöksiä 
leirikeskuksen tulevaisuudesta lukitaan.  
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